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Van de redactie 
 
Er is een jaar voorbij gevlogen. De Sint is nog net in het land, de kerstbomen 
komen stiekem ook al tevoorschijn en de nieuwe Boeselijn moet uit. Tijdens dit 
schrijven is het moeilijk om niet in de rijmvorm te verzanden, want eigenlijk zitten 
wij nu tijdens het schrijven van dit stuk met onze hoofd bij het maken van de 
gedichten en onze voeten lijken zich te bewegen naar de winkels voor de cadeaus 
en dan moeten we al helemaal niet denken over de surprises welk we moeten 
maken. Het is de welbekende strijd tegen de klok. En oh ja dan ook nog een 
Boeselijn!   
Soms loopt het even anders in iemands privé-leven waardoor het drukken van ons 
buurtblad gewoon een weekje op zich laat wachten. De deadline verschuift dan 
wel een week waardoor je denkt dat je langer de tijd hebt, maar dat is zoals 
iedereen zal herkennen een grote valkuil. Het blijft net als altijd last-minute werk. 
En ook nu is er het vertrouwen dat als u dit zit te lezen wij achterover leunen met 
bijvoorbeeld een kop koffie en een lekker stuk banketletter of pepernoten binnen 
handbereik. 
 
December is een leuke maand. Kijk ’s avonds eens rond in ons dorp en geniet van 
de mooie tuinversieringen die op veel plekken wordt aangebracht. In sommige 
huiskamers staat al een kerstboom en voor de ramen komen de verlichte 
decoraties. Het is een sfeervol geheel. Nu het weer iets rustiger is geworden en de 
winter in aantocht heeft dit seizoen ook zijn mooie kanten.  
Zou het niet mooi zijn als de volgende Boeselijn uitkomt we melding kunnen 
maken van een mooi wintertje  en goed schaatsweer? In ieder geval een mooie 
wens voor het komende jaar. Over een dikke vier weken is dat al zo ver. Dan is 
2010 begonnen.    
 
Een voordeel van het later verschijnen van ons blad is dat we in deze Boeselijn 
een verslag kunnen lezen van de toneeluitvoeringen van Genesius. De afgelopen 
zaterdagen was het als vanouds een gezellige drukte in de Vluchthaven. En heeft 
u de uitvoeringen gemist? In maart komt de vereniging weer met een heel nieuw 
stuk op de planken. Onze Lijndense toneelvereniging gaat er voor, want wist u dat 
in 2011 de vereniging 100 jaar bestaat? U zult daar vast nog veel over gaan horen 
of lezen.  
 
Eerst 2010. Over een dikke vier weken is het al zover. Een 
nieuw decennium. Een nieuw jaar, met nieuwe kansen en 
verwachtingen en wensen.  
Wij wensen u een mooie decembermaand en een goed 2010.  
Maar allereerst veel leesplezier  in uw Boeselijn. 
 
De redactie 
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Nieuws van de dorpsraad 
 
Bijeenkomst Haarlemmermeer en luchthaven Schiphol 
 

Op maandag 14 december is er in de Burgerzaal van het 
Raadhuis, van 19.00 tot 22.00 uur, een bijeenkomst met 
als thema: Haarlemmermeer en de luchthaven Schiphol. 
Naast het verstrekken van actuele informatie rond de 
luchthaven Schiphol staat de avond in het teken van een 
gedachtewisseling met de inwoners van Haarlemmermeer 
over de beleving, ervaring en toekomst van de luchthaven. Op die avond krijgt u in 
een sessie met een specifiek onderwerp de gelegenheid uw vragen, opmerkingen 
en ervaringen te laten horen. 
 
 
Gesprek met Burgemeester en Wethouders 
Op woensdag 16 december krijgen wij, als dorpsraad, een gesprek met 
Burgemeester en Wethouders over de problemen in Lijnden, waarvoor maar geen 
oplossing in het verschiet ligt. De volgende onderwerpen komen ter sprake: 
 

1. Falende communicatie:  

dorpsraad Lijnden «» gebiedsmanager «» gemeente. 

2. Overdracht van Het Vluchthonk aan Meerwaarde. 

3. Bestemmingsplan Raasdorperweg met omleidingsweg. 

4. Parkeerprobleem rondom VOS - terrein. 

5. Slechte toestand van het parkeerterrein bij De Vluchthaven. 

6. Verkeerssituatie op de kruising Hoofdweg/Schipholweg. 

We hopen dat er na dat gesprek echt iets gaat gebeuren, want we zijn de laatste 
jaren alleen maar bezig met herinneren, aankaarten en herhalen. Die handelwijze 
schiet niet erg op. 
Heeft u nog een onderwerp, dat u via ons bespreekbaar wilt maken? Geef het ons 
dan nog even door voor de 16e december. 
 
Kerstbrunch 
Op Eerste Kerstdag wordt er weer een kerstbrunch gehouden van 11.00 tot 13.00 
uur. Iedereen is van harte welkom. We hopen dat het voor u een gezellige sfeer 
oproept, als u met dorpsgenoten deze brunch komt vieren. 
De kosten zijn slechts € 7,50. Wel graag opgeven aan Sennie Chan, 0624 535 
015 of 023 5551692.  
 
 

Kerstbomen 
Het duurt nog even, de meeste kerstbomen moeten nog gekocht en opgetuigd, 
zodat we van een gezellige wintersfeer kunnen genieten. Maar op zaterdag 9 
januari kunnen de kerstbomen weer door de jeugd ingeleverd worden. Els Dikkes 
zal aanwezig zijn bij de container, die klaar staat  tussen 12.00 uur en 14.00 uur 
op de hoek van de Nieuwerkerkerstraat/Raasdorperweg.  
 
De kinderen krijgen bij het inleveren van elke kerstboom een lootje en een kleine 
verrassing. Hoe meer lootjes, hoe meer kansen. Later kunnen zij met die lootjes 
leuke prijzen winnen, die worden uitgereikt tijdens de winterborrel op zondag 24 
januari.  
Voor ouders en belangstellenden is er tijdens de inzameling een glaasje gluhwein. 
 
Wilt u de kinderen een handje helpen door uw kerstboom bijtijds neer te leggen bij 
de weg. Ze kunnen dan in de dagen voor 9 januari al lekker gaan verzamelen.  
We hopen dat de ouders begin januari hun kinderen nog even herinneren aan de 
kerstboom-ophaal-actie. 
 
Winterborrel 24 januari 2010 
Op zondag 24 januari is de winterborrel van 16.00 tot 19.00 uur in De 
Vluchthaven. 
We beginnen met Gluhwein en Sennie zal er voor zorgen, dat we met een stevige 
hap naar huis kunnen gaan. 
Geen middag van officiële toespraken, maar een gezellige zondagmiddag van 
ontmoeten en bijpraten. Op een informele manier kunt u leuk kennismaken met 
uw dorpsgenoten. 
 
Leefbaarheidonderzoek 
In 2010 willen we onder alle dorpsbewoners een schriftelijk leefbaarheid-
onderzoek houden. Leny Cats heeft haar medewerking toegezegd, dus zij is op 
dat punt ons aanspreekpunt. 
Uit dat onderzoek willen we graag te weten komen hoe u uw woonomgeving 
ervaart, wat de knelpunten zijn en hoe het eventueel verbeterd zou kunnen 
worden. Zo’n onderzoek kan alleen enig inzicht geven als zoveel mogelijk 
bewoners hebben meegedaan, dan kunnen wij ook bij de officiële instanties 
aantonen dat mensen achter iets staan. 
Dus bij een kopje koffie is het in 10 minuten ingevuld en hebben wij een schat aan 
gegevens. 
 
Website 
Meer informatie treft u aan op de website: www.dorpsraadlijnden.nl   

 
 

http://www.dorpsraadlijnden.nl/�
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Jubileum  Elektrowacht  40 jaar 
 

Het is een beetje stil gehouden, maar het is gevierd!! 
 

Een ondernemers-verhaal: 
1 november 1969 is Antoon Weel begonnen als  
eenmanszaak in de Lijnden in “het witte schuurtje”.  
Eerst beton gestort en alles muis-dicht gemaakt.  
Vervolgens achter werk aan.  
De eerste “grote” opdrachtgever was van der Koppel, 
aannemer op de Akerdijk. Het installeren van de net nieuw gebouwde schuur.  
Al gauw kwamen diverse opdrachten binnen die ook met goed gevolg uitgevoerd 
konden worden. De zaak groeide, net als het gezin. Beide moesten draaiende 
gehouden worden. Het was een drukke tijd.  
 
Er werd goed gewerkt door het inmiddels aangenomen personeel en er werd veel 
gelachen en problemen werden opgelost. Het witte schuurtje was al duidelijk 
verleden tijd. De verbouwde koeienstal bij Jos Weel werd groot magazijn en 
werkplaats en de hooizolder (wie kent deze niet van de Lijnden) was een echt 
kantoor geworden.  
 
De werkzaamheden zijn innoverend en vooruitstrevend geweest. Dit zal ook zo 
blijven want de ontwikkelingen in de elektrotechniek volgen elkaar snel op. 
Elektrowacht is nu gevestigd op het “klein” bedrijven terrein bij Gofilex waar 
kantoor, werkplaats en magazijn zijn. Steeds werd goede service, bereikbaarheid, 
betaalbaar en vakkundig werk hoog in het vaandel gehouden. Dit heeft 40 jaar 
lang werk en vertrouwen gegeven in en om de Haarlemmermeer.  
 
De huidige techniek staat op dit ogenblik weer voor een nieuwe uitdaging, het 
inspelen op milieu en besparing. Een duidelijk voorbeeld hiervan is de led lamp. 
Een elektronische lichtbron met grote besparing en milieu vriendelijk. Wel dient dit 
met de nodige zorg geïnstalleerd te worden en ook hierin heeft Elektrowacht zich 
gespecialiseerd. Zij gaan dan ook met vertrouwen de volgende jaren hun diensten 
en vakmanschap aanbieden aan vertrouwde en aan nieuwe klanten. 
 
Antoon Weel bedankt graag via deze weg zijn relaties voor het vertrouwen en 
gekregen opdrachten. 
 
H/o Elektrowacht  
Hoofdweg 18 D 
1175 LA LIJNDEN 
Tel 0235551234  
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Nieuws van de geitenwei. 
 
In de laatste aflevering van de Boeselijn stond een stukje over de geitenwei. 
Daarin stond onder andere te lezen hoe we jaar in jaar uit onze “veestapel” op peil 
houden. Normaal gesproken zou er nu een bok in de wei lopen samen met geiten 
die gedekt moeten worden (een deel van onze eigen geiten en meestal nog een 
paar gast-geiten). 
Dat is nu (half november) echter niet het geval, helaas. Dit jaar gaat het anders. 
Daar is een belangrijke reden voor, de Q-koorts.  
 
In Brabant heerst op veel plaatsen de Q-koorts. Een ziekte die onder andere bij 
geiten voor komt en die ook op mensen kan overslaan en dan hele vervelende 
gevolgen kan hebben. Omdat we de kans dat bij ons Q-koorts uitbreekt zo klein 
mogelijk willen houden hebben we na onderling overleg besloten om onze geiten 
tegen de Q-koorts te laten inenten.  
 
Zo’n beslissing nemen is makkelijk maar in de praktijk bleek het lastig te zijn om 
de inentingen uit te voeren. Toen we onze veearts vroegen hoe we de inenting 
zouden moeten aanpakken (het liefst geven we zelf de injecties want dat spaart 
veel geld uit), vertelde hij ons dat die vaccinatie volledig geregeld wordt door de 
gezondheidsdienst voor dieren in Deventer.  
Toen we bij die dienst onze aanvraag hadden 
ingediend, kregen we te horen dat we 
daarvoor geregistreerd moesten worden. We 
zouden dan een zogenoemd UBN nummer 
krijgen (Uniek BedrijfsNummer). 
Waarschijnlijk hadden we zo’n nummer al 
eerder moeten hebben maar de 
mededelingen daarover zijn niet eensluidend. 
In ieder geval, zo’n nummer hadden we niet. 
 
De oormerken  
Bij het ministerie van Landbouw en ….. 
hebben we een UBN nummer aangevraagd, 
en ook gekregen. Een volgende stap is dat 
onze geiten oormerken moeten gaan dragen 
(groen, één van de oormerken moet 
elektronisch uitleesbaar zijn). Die oormerken 
hebben we toen besteld.  
Het aanbrengen van de oormerken op zondag 22 november viel erg mee; het 
werk was in een kwartier klaar. 
Op de oormerken staat een voor iedere geit uniek nummer, het zogenoemde 
levens-nummer dat de geit haar hele verdere leven blijft houden. 

 

Daarna heeft het nog twee weken geduurd voordat de installatie weer goed 
werkte. Er waren problemen. De voedingskast zit met één aansluiting vast aan het 
schrikdraad en met de andere aansluiting op een pen die diep de grond in gaat. 
Omdat de nieuwe installatie iets krachtiger is dan de oude, moesten er nieuwe 
pennen de grond in, dieper dan de oude pennen. Dat wisten we niet, het werd pas 
duidelijk nadat we merkten dat de installatie niet werkte.  
 

Vervolgens bleek dat het schrikdraad hier en daar te dicht op het hek zat 
waardoor bij vochtig weer (regen en mist) hier en daar vonkjes oversprongen van 
de schrikdraad naar het hek en/of de isolatoren die in het hek bevestigd zitten. Op 
die plaatsen moest het schrikdraad opnieuw worden aangebracht, nauwkeuriger 
om de isolatoren gewikkeld. Maar dat is inmiddels allemaal gebeurd en de 
installatie werkt nu prima. 
 

Willem Gabes (14-11-2009). 
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OUD DOET WIJS 
 
We zijn alweer drie maanden bezig om van ons klaverjasspel het beste te maken. 
Ook hebben we aan één tafel twee, soms drie dames zitten die het misschien 
vreemde spel jokeren spelen. Ga eens kijken naar dit spel, we zijn nooit te oud om 
iets te leren. U bent van harte welkom om te komen meespelen. 
 
U houdt toch allemaal de klaverjas-competitie lijst bij?  
Dan weet u voor uzelf of er bijgetankt moet worden. 
 
Zoals velen zullen weten zijn we drie leden verloren. Zij waren velen jaren in ons 
midden:  
Cors Schrama was een echte kaartman. Hij kwam graag in de Lijnden naar onze 
club en heeft ruim 70 jaar aan de Hoofdvaart gewoond. 
 
Oma, tante Jo Lievaart, koningin van Lijnden, is 95 jaar geworden. Wat was het 
fijn om met haar te kaarten. Zij was altijd zo goed aanwezig en dat op die leeftijd. 
 
De heer v.d. Marel heeft heel lang zijn best gedaan om te blijven komen vanuit 
Hoofddorp en het was fijn voor ons dat hij er was. 
 
Als bestuur willen wij iedereen bedanken voor de belangstelling. 
 
Om af en toe wat extra’s te doen heeft het bestuur iets nieuws bedacht. We willen 
soms een prijsje gaan geven voor de eerste mars. Dat is weer een extra stimulans 
om te scoren! 
 
Er zijn drie nieuwe leden bij de club gekomen die we  
graag verwelkomen in ons midden.  
Er is nog ruimte voor meer… 
 
Dat onze leden het erg gezellig vinden op de club  
kwam laatst tot uiting in een  emmer vol met  
komkommers, zo van het boerenland. Wat een leuke 
 smakelijke verrassing, Piet bedankt hiervoor. 
 
Eerste Kerstdag zal Sennie weer een kerstbrunch voor  
alle belangstellenden verzorgen van 11.00 tot 13.00 uur.  
De kosten zijn € 7,50. Graag wel even opgeven  
bij Sennie: 023 555 1692. 
 
Wil Blauwhoff 
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Sem’s hairstyling opent kapsalon 
 
Woensdag 4 november opende Samantha Gebhart haar kapsalon aan de 
Spechtstraat 11 in Badhoevedorp. 
 
Nadat ze enkele jaren heeft gewerkt in een salon in Amsterdam en daarnaast  nog 
aan huis aan de Lijnderdijk 220, gaat ze nu een super uitdaging aan door een 
eigen Kapsalon te openen. 
Op haar leeftijd (20 jaar) natuurlijk niet een dagelijkse stap, maar ze heeft er alle 
vertrouwen in dat dit een zeer goede, zeer overwogen kans is. 
 
De kapsalon is voor dames, heren en kinderen. 
 
De kapsalon is makkelijk te vinden: 
De Akerdijk af rijden tot de brug, daar rechts de Burg Amersfoordtlaan in en bij de 
eerste kruising linksaf de Spechtstraat in. In de bocht zit de kapsalon op nr 11. 
Op het pand staat: Beauty Salon Badhoevedorp en de kapsalon zit aan de 
straatkant. 
 
Samantha gebruikt en verkoopt producten van EugenePerma, uitstekende 
kwaliteit tegen een goede prijs. Ook zijn er sieraden voor aantrekkelijke prijzen. 
Denk aan Sinterklaas- en Kerstcadeaus. 
 
U kunt zonder afspraak terecht op maandag, woensdag, donderdag en vrijdag van 
9.00 tot 17.30 uur, dinsdag gesloten en zaterdag van 9.00 tot 17.00 uur geopend. 
Aanbieding: 55+  10 % korting, de gehele week 
Woensdagmiddag vanaf 12.00 uur kinderen t/m 12 jaar: knippen slechts € 10,-. 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Voedingsadvies voor Lijnden 
 

Graag wil ik ingaan op het belang van goede voeding  voor ons afweersysteem. 
 
Het grootste deel van ons afweersysteem wordt gevormd door de darmen, de 
longen en de huid. Lichaamsvreemde stoffen die het lichaam niet kan gebruiken 
worden buiten het lichaam gelaten doordat ons afweersysteem deze stoffen 
afbreekt  en afvoert.   
Juist in deze tijd nu de Mexicaanse griep ons aanvalt, is het belangrijk om te 
zorgen dat onze afweer het goed blijft doen. Het eten van goede voeding is in dit 
verhaal heel belangrijk, omdat voor het maken van de juiste afweerstoffen  goede 
eiwitten, vetten, vitamines en mineralen nodig zijn.   
We kunnen ons afweersysteem niet goed houden als we niet de juiste 
bouwstoffen eten. 
Deze bouwstoffen zitten in het eten van: 
- Dieren die zwemmen, rennen en vliegen, zoals vis, gevogelte, wild en 
 beperkte hoeveelheid rund 
- Veel groente en fruit, verschillende kleuren 
- Noten en zaden, behalve pinda’s 
- Beperkte hoeveelheid peulvruchten 
- Vetten uit roomboter en olijfolie  
 
Wij Nederlanders nuttigen nog een heleboel andere etens-waren die niet in dit 
rijtje vermeld staan. U moet zich realiseren dat deze voeding voor het lichaam 
heel belastend is en niet nodig voor een goede gezondheid. Probeer deze voeding 
daarom ook tot een minimum te beperken en nuttig ze niet de hele dag door. 
Voorbeelden hiervan zijn: 
- Tarweprodukten, zoals brood, pasta, pizza, 
- Melkprodukten, zoals kaas, melk, yoghurt 
- Snoep en koekwaren 
- Frisdranken 
- Vette worstsoorten  
 
Bepaalde vitamines en mineralen die goed voor ons afweersysteem zijn krijgen 
we niet voldoende binnen, soms omdat het niet voldoende meer in de voeding 
aanwezig is of omdat het lichaam het niet goed kan aanmaken.  
Een voorbeeld hiervan is vitamine D, heel belangrijk voor onze afweer, maar  
wordt door te kort aan zonlicht niet voldoende in het lichaam aangemaakt. 
Vitamine D zorgt ook voor opname van calcium in onze voeding, een mineraal die 
nodig is om onze botten sterk te houden.  
 
Vitamine A is ook heel belangrijk voor onze afweer. Vroeger kregen de mensen 
levertraan te eten, maar tegenwoordig nemen we dat niet meer. Mijn advies is dan 
ook om daar gewoon weer mee te beginnen in de vorm van olie of in de vorm van 
capsules als u een afkeer heeft tegen de smaak. 

En beweging is natuurlijk heel belangrijk voor ons afweersysteem. Het lichaam 
heeft bijvoorbeeld veel zuurstof nodig om processen goed te laten verlopen. U 
hoeft daar helemaal niet voor naar de sportschool, elke dag een blokje om of een 
stuk fietsen is ook een goed beweging. 
Ik wens u hele prettige feestdagen en een goede gezondheid voor het nieuwe 
jaar. 
Lizette den Dekker, voedingsdeskundige,  06-24977978 
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Vos Handbal 
 
Het seizoen 2009/2010 is al weer een tijdje onderweg. Inmiddels spelen alle 
teams weer in de zaal, het eerste deel van het buitenseizoen is alweer afgesloten.  
 
We zijn dit seizoen met 10 teams van start gegaan. 1 Heren senioren team, 4 
dames senioren teams en 5 dames jeugd teams. Vooral deze laatste categorie 
presteert opvallend goed het eerste deel van het buiten seizoen.  
Met respectievelijk 2 eerste plekken, 1 tweede plek en de overige teams in de 
middenmoot, ziet dit er rooskleurig uit voor eventuele kampioenschappen. 
 
Daarentegen moet de eer voor de senioren teams hoog gehouden worden door 
dames 3 en dames 1 die boven in hun poules mee draaien. De overige 3 teams 
vertoeven voornamelijk onderin.  
 
Gelukkig voor deze 3 teams is het zaalseizoen weer begonnen en dat betekend 
nieuwe ronde, nieuwe kansen. Al zijn er pas 4 wedstrijdrondes geweest, het ziet er 
naar uit dat de Heren in de zaal wel mee gaan spelen voor de prijzen. Net als 
dames 3 en een aantal jeugd teams.  
Dames 1 zal na het kampioenschap van vorig jaar alle zeilen bij moeten zetten om 
in deze poule te blijven, na 4 wedstrijden staat de teller nog op 0 punten.  
 
Gelukkig duurt het seizoen nog lang en is er nog niks beslist, al kunnen ze wel een 
steuntje in de rug gebruiken net zoals alle teams trouwens. Wilt u een keer dit 
steuntje zijn dan bent u van harte welkom. Alle teams spelen hun thuiswedstrijden 
in de Sporthoeve in Badhoevedorp. Hieronder vindt u een overzicht van de 
aankomende wedstrijden daar.  
 

Tijd Datum Zondag 29/11/2009   Tijd Datum Zondag 13/12/2009 
10:05 VOS 2 Vriendschap/TOB 4   10:00 VOS B2 Zaanstreek B2 
11:20 VOS 3 NEA 2         
12:30 VOS A1 Vriendschap/TOB A2   Tijd Datum Zaterdag 19/12/2009 
13:45 VOS 1 Houten 1   10:00 VOS D1 Legmeervogels D1 
14:50 VOS 1 Westsite 3   10:50 VOS C1 HSV C2 
16:00 VOS B1 Vido B3         
              
Tijd Datum Zondag 20/12/2009   Tijd Datum Zondag 03/01/2010 
10:05 VOS 2 FIQAS/Aalsmeer 4   10:00 VOS B2 WeHaVe B1 
11:20 VOS 3 U.S. 3   10:55 VOS B1 Aristos B2 
12:30 VOS A1 Lelystad A1   12:00 VOS 4 Zeeburg 3 
13:45 VOS 1 Smeeing/B.D.C. 1         
14:55 VOS 1 U.S. 3         

Hopelijk tot ziens!  
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Sportvereniging V.O.S. 
Afdeling klaverjassen. 

 
Vrijdag 30 oktober was het weer druk met auto’s rond het 
vosveld, ook op de Raasdorperweg en de Nieuwerkerker-
straat stonden weer vele auto’s geparkeerd. Dit allemaal 
omdat er een klaverjastoernooi was georganiseerd bij de 
vereniging V.O.S. 

Er was een goede opkomst, 10 teams  hadden  zich opgegeven. 
Het was weer een gezellige avond, de uitslag was als volgt: 
 

01   Kaarters 19208 pnt 06   V.O.S. 1  18138 pnt 
02   Silo  19048 pnt 07   Hilliebillies 17920 pnt  
03   D.E.M. 18890 pnt 08   Duifjes 17261 pnt 
04   Boljassers 18636 pnt 09   D.B.I.T. 17254 pnt  
05   V.O.S. 2 18215 pnt 10   N.F.C. 16334 pnt 
 
Per ronde waren er voor de hoogste en het laagste koppel een prijs. 
1e Ronde  
Hilliebillies => Riek en Tiny 2021 pnt en 2 marsen 
Boljassers => Jaap en Bert  921 pnt 
 
2e Ronde 
D.E.M. = > Wil en Henny 2165 pnt 
V.O.S. => Alie en Marscha 1015 pnt 
 
3e Ronde  
Boljassers => Martin en Ria 2373 pnt 
Silo => Peter en maatje 709 pnt 
 
Onze laatste klaverjasavond van dit jaar is maandagavond 14 december  
om 20.00 uur. 
De eerste van het nieuwe jaar is maandag 4 januari. 
U weet dat de deur open staat voor iedereen die van een klaverjasje houdt. 
Namens de vereniging willen wij u alvast hele fijne feestdagen en een goed 
begin voor 2010 wensen! 
 
Ria Hoohenkerk  
020-4976006 
06-12384079 
 
p.s.  
Mocht u overlast hebben ondervonden van de geparkeerde auto’s tijdens het toernooi, 
onze excuses hiervoor. Deze parkeerproblemen moeten opgelost worden door de gemeente,  
die zijn hiervan op de hoogte. 
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